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Z á p i  s n i  c a     č í s l  o     5 

napísaná z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Klenovec  

konaného dňa  6. 5.  2019. 

 

Prítomní :   poslancov obecného zastupiteľstva –  viď prezenčná listina  

                Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvorila a  viedla  Mgr. Zlata 

Kaštanová starostka obce, ktorá privítala poslancov  obecného zastupiteľstva  

a konštatovala, že zastupiteľstvo je  uznášaniaschopné.  

Následne oboznámila prítomných so zverejneným  návrhom programu  

zasadnutia, ktorý je nasledovný:  

1.  Otvorenie zasadnutia.  

2.  Schválenie zverejneného návrhu programu zasadnutia.  

3.  Voľba návrhovej  komisie.  

4.  Určenie overovateľov záp isnice.  

5.  Kontrola uznesení prijatých na minulom zasadnutí obecného  

         zastupiteľstva.  

6.  Správa o  činnosti obecného úradu od posledného zasadnutia obecného  

         zastupiteľstva.  

7.  Interpelácia poslancov.  

8.  Dodatok č.1 k  VZN č.2/2016 o  podmienkach chovu a držania domácich              

     a úžitkových  zvierat  na území obce Klenovec.  

9.  Prerokovanie žiadostí občanov a  organizácií.  

10.  Rôzne.  

11.  Diskusia.  

12.  Schválenie uznesení.  

13.  Záver.  

 Na základe predloženého návrhu a  na základe skutočností, že nikto 

z poslancov nepripomienkoval doplnenie programu dala starostka obce 

hlasovať.  

Hlasovanie : Kto je za to, aby sa zasadnutie obecného zastupiteľstva  

                    riadilo zverejneným programom zasadnutia ?  

prítomní 9 Richard Bálint, Milan Čajko, Ing. Štefánia Dovalová, Ing. Tomáš Figuli, Štefan Ištók, Jana 

Mocná, PhDr. Janka Pohorelská, Ing. Pavel Struhár PhD, Martin Štefánik 

za 9 Richard Bálint, Milan Čajko, Ing. Štefánia Dovalová, Ing. Tomáš Figuli, Štefan Ištók, Jana 

Mocná, PhDr. Janka Pohorelská, Ing. Pavel Struhár PhD, Martin Štefánik 

proti 0  

zdržal sa 0  
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K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č.  76/2019, ktoré 

tvorí prílohu k  tejto zápisnici .  

 

3.Voľba návrhovej  komisie.  

 

Do návrhovej komisie boli starostkou obce navrhnutí poslanci:  Richard 

Bálint , PhDr. Janka Pohorelská a  Ing. Tomáš Figuli .  

Nakoľko k  uvedenému návrhu poslanci nevzniesli  žiadne pripomienky, dala 

starostka obce hlasovať.  

Hlasovanie: Kto je za to, aby návrhová komisia pracovala podľa   

                   predloženého návrhu?  

prítomní 9 Richard Bálint, Milan Čajko, Ing. Štefánia Dovalová, Ing. Tomáš Figuli, Štefan Ištók, Jana 

Mocná, PhDr. Janka Pohorelská, Ing. Pavel Struhár PhD, Martin Štefánik 

za 9 Richard Bálint, Milan Čajko, Ing. Štefánia Dovalová, Ing. Tomáš Figuli, Štefan Ištók, Jana 

Mocná, PhDr. Janka Pohorelská, Ing. Pavel Struhár PhD, Martin Štefánik 

proti 0  

zdržal sa 0  

 

K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č.  77/2019 ,  ktoré 

tvorí prílohu k  tejto zápisnici .  

 

4. Určenie overovateľov zápisnice.  

 

Za overovateľov zápisnice starostka obce určila poslancov Jana Mocná 

a Milan Čajko .  

Určených  overovateľov zápisnice vzali poslanci na vedomie a  k uvedenému 

bodu programu prijali uznesenie č. 78/2019 ,  ktoré tvorí  prílohu k  tejto 

zápisnici .  

 

5. Kontrola uznesení prijatých na minulom zasadnutí obecného 

zastupiteľstva.  

 

Kontrolu uznesení prijatých na minulom zasadnutí obecného zastupiteľstva 

uskutočnila starostka obce a konštatovala,  že úlohy stanovené uzneseniami sú 
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zrealizované  až na uznesenie č. 72/2019 –  na príprave projektovej 

dokumentácie na rozšírenie vodovodu sa pracuje a  projekt bude stáť asi 3 

tis.€,  

Kontrolu uznesení prijatých na minulom zasadnutí obecného zastupiteľstva  

vzali poslanci na vedomie a prijali  uznesenie č. 79/2019 ,  ktoré tvorí prílohu 

k tejto zápisnici.   

 

6.    Správa o  činnosti obecného úradu od posledného zasadnutia obecného 

zastupiteľstva.  

 

Mgr.Kaštanová  –  podala správu o činnosti obecného úradu od posledného 

zasadnutia obecného zastupiteľstva   dňa 21.3.2019,  ktorá bola zameraná dňa:  

22.3. –  sa uskutočnilo výberové konanie na pozície komunitných pracovníkov,  

25.3 –  prijat ie učiteľov k  ich sviatku v obradnej miestnosti spolu s  kultúrnym 

programom, 

28.3.- starostka obce sa zúčastnila pracovného stretnutia v  Bratislave,  

30.3. –  bolo uskutočnené  2.kolo prezidentských volieb  

4.4.- z dôvodu zabezpečenia veľkonočnej výzdoby sa uskutočnilo str etnutie so 

zástupcami škôl v  obci,  

6.4.  –  bol ako každý rok zorganizovaný veľkonočný stolnotenisový turnaj  

      - uskutočnené bolo zhromaždenie Urbáru pozemkového spoločenstva 

Klenovec,  

10.4.-členovia okrskových volebných komisií pre voľby do Europarlamen tu 

zložili sľuby,  

11.4.- bolo uskutočnené stretnutie so zástupcami občanov z  vodovodných 

spoločností  ohľadom nedostatku vody,  

12.4.- Okresný úrad v  Rim. Sobote zorganizoval školenie ohľadom 

Eurovolieb,  

26.4.- v základnej škole bola uskutočnená akcia ohľado m Dňa Zeme,  

30.4.- v Lukovištiach sa uskutočnilo zhromaždenie MAS Malohont,  

- tradične sa uskutočnilo stavanie Mája na námestí ,  

 

 



5 

 

Okrem toho sa uskutočnili sa rôzne rokovania  ohľadom možností 

projektových zámerov, ,  rôznych situácií v  obci, zachovania bankomatu,  

- uskutočnila sa výmena okien na zdravotnom stredisku a  na lekárni,  

- úspešní sme boli aj  vo výzve SPP –  ohľadom odpadov,  

- dokončujeme projekty ohľadom kompostérov,  

- pripravujeme realizáciu schválených investičných aktivít (chodníky, 

záchytné žľaby, hasičňa a  pod.)  

Správu o  činnosti obecného zastupiteľstva o  posledného zasadnutia obecného 

zastupiteľstva vzali  poslanci na  vedomie a prijali  uznesenie číslo 80/2019 ,  

ktoré tvorí prí lohu k  tejto zápisnici .  

 

7. Interpelácia poslancov.  

 

Nebola žiadna .  

 

8. Dodatok č. 1 k  VZN č. 2/2016 o  podmienkach chovu a držania domácich 

a úžitkových zvierat na území obce Klenovec.  

 

Ing. Lojková –  informovala poslancov o  nutnosti schválenia Dodatku č. 1 

k VZN č. 2/2016 o  podmienkach chovu a držania domácich a  úžitkových 

zvierat na území obce Klenovec  z dôvodu zmeny úhrady za známku za psa,  

nakoľko 1 známka za psa sa pohybuje vo výške 2,40 € .  V minulosti bol 

schválený poplatok 1 €  a preto ho navrhujeme zvýšiť na sumu 3 €. Taktiež vo 

VZN bolo schválené, že v  prípade odcudzenia, straty,  resp. zničenia nová 

známka bude vydaná za 3 € a  túto sumu navrhujeme zvýšiť na sumu 5 €.  

Mgr. Kaštanová  -  konštatovala, že dodatok bol  v  zákonom stanovenej  

lehote zverejnený na úradnej tabuli.  

Nakoľko k  uvedenému návrhu poslanci nevzniesl i  žiadne pripomienky, dala 

starostka obce hlasovať.  

Hlasovanie: Kto je za schválenie Dodatok u č. 1 k  VZN č. 2/2016  

                   o podmienkach chovu a držania domácich a  úžitkových  

                   zvierat na území obce Klenovec? 
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prítomní 9 Richard Bálint, Milan Čajko, Ing. Štefánia Dovalová, Ing. Tomáš Figuli, Štefan Ištók, Jana 

Mocná, PhDr. Janka Pohorelská, Ing. Pavel Struhár PhD, Martin Štefánik 

za 9 Richard Bálint, Milan Čajko, Ing. Štefánia Dovalová, Ing. Tomáš Figuli, Štefan Ištók, Jana 

Mocná, PhDr. Janka Pohorelská, Ing. Pavel Struhár PhD, Martin Štefánik 

proti 0  

zdržal sa 0  

 

K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č. 81/2019 ,  ktoré 

tvorí prílohu k  tejto zápisnici .  

 

8. Prerokovanie žiadostí  občanov a organizácií  

 

Štefan Brndiar a  manž. Lenka, bytom Malinovského 135,  Klenovec –  

žiadosť o  zrušenie žiadosti  

 

Ing. Trnavský -  predložil poslancom žiadosť Štefana Brndiara a  manž. 

Lenky, bytom Klenovec Malinovského 135 o  zrušenie  uznesenia č. 42/2019, 

nakoľko sa uskutočnil aj  podpis kúpnopredajnej zmluvy, žiadateľ aj vyplatil  

pozemok a pri  vytyčovaní pozemku začal uvažovať o  pozemku ponad 

Dovalovcami, o ktorý vás chce požiadať.  

Po prerokovaní uvedenej žiadosti  a na základe skutočností ,  že k uvedenému 

návrhu poslanci nevzniesli žiadne pripomienky, dala starostka obce hlasovať.  

Hlasovanie: Kto je za zrušenie  uznesenia číslo 42/2019 zo dňa  21. 2. 2019    

                   na základe žiadosti Štefana Brndiara s  manž .  Lenkou                     

                   bytom Malinovského 135, Klenovec  ?   

prítomní 9 Richard Bálint, Milan Čajko, Ing. Štefánia Dovalová, Ing. Tomáš Figuli, Štefan Ištók, Jana 

Mocná, PhDr. Janka Pohorelská, Ing. Pavel Struhár PhD, Martin Štefánik 

za 9 Richard Bálint, Milan Čajko, Ing. Štefánia Dovalová, Ing. Tomáš Figuli, Štefan Ištók, Jana 

Mocná, PhDr. Janka Pohorelská, Ing. Pavel Struhár PhD, Martin Štefánik 

proti 0  

zdržal sa 0  

 

K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č. 82/2019 ,  ktoré 

tvorí prílohu k  tejto zápisnici .  
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Štefan Brndiar a  manž. Lenka, bytom Malinovského 135,  Klenovec –  

žiadosť o  kúpu pozemku  

 

Ing. Trnavský –  informoval o žiadosti Štefana Brndiara a  manž. Lenky,  

bytom Malinovského 135,  Klenovec na odpredaj pozemku v  Pasiečke.  

Zároveň predložil  poslancom zámer odpredať nehnuteľnosti na základe 

žiadosti:  

parcely registra C-KN  

- číslo 8843/1 o  rozlohe   210 m
2
 evidovanú  v  k.ú Klenovec na LV - 1238  ako 

zastavané plochy a  nádvoria  

- číslo 8843/2 o  rozlohe   367 m
2
 evidovanú  v  k.ú Klenovec na LV 1238  ako 

orná pôda  

Lehota na doručenie  ponúk záujemcov je do  5. 6. 2019.  

Zámer predaja bude zverejnený obvyklým spôsobom po dobu min. 15 dní.  

Po prerokovaní a  na základe skutočnosti, že k uvedenému návrhu poslanci 

nevzniesli žiadne pripomienky, dala starostka obce hlasovať .  

Hlasovanie:  Kto je za schválenie  zámeru odpredať nehnuteľnosti:  

parcely registra C-KN  

- číslo 8843/1 o  rozlohe   210 m
2
 evidovanú  v  k.ú Klenovec na LV- 1238  

ako zastavané plochy a  nádvoria  

- číslo 8843/2 o  rozlohe   367 m
2
 evidovanú  v  k.ú Klenovec na LV 1238  

ako orná pôda? 

prítomní 9 Richard Bálint, Milan Čajko, Ing. Štefánia Dovalová, Ing. Tomáš Figuli, Štefan Ištók, Jana 

Mocná, PhDr. Janka Pohorelská, Ing. Pavel Struhár PhD, Martin Štefánik 

za 9 Richard Bálint, Milan Čajko, Ing. Štefánia Dovalová, Ing. Tomáš Figuli, Štefan Ištók, Jana 

Mocná, PhDr. Janka Pohorelská, Ing. Pavel Struhár PhD, Martin Štefánik 

proti 0  

zdržal sa 0  

 

K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č. 83/2019 ,  ktoré 

tvorí  prílohu k  tejto zápisnici .  
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10. R ô z  n e  

 

Zrušenie bankomatu SLSP –  informácia  

 

Mgr. Kaštanová –  informovala o  odpovedi riaditeľstva SLSP o  zrušení 

bankomatu v obci Klenovec na námestí ,  

-  konštatovala, že s  takouto skutočnosťou sme sa už stretli  aj  v minulosti ,  

-  vedenie obce urobilo v minulosti všetko preto, aby bankomat v  obci bol 

zachovaný, uskutočnilo sa množstvo rokovaní s  riaditeľstvom SLSP,  

-  vedenie SLSP odôvodnilo zrušenie bankomatu malým počtom výberov 

z bankomatu a 6 km vzdialenosťou do Hnúšti,  kde sú bankomaty,  

-  informovala, že zoberieme obecné účty zo SLSP a  dáme ich do inej 

banky, ktorá bude ochotná zriadiť bankomat v  obci ,  

-  všetky argumenty aj  poslancov boli použité pri rokovaniach s  vedením 

Slov. sporiteľne, ale nebola z ich stany ochota pochopiť naše 

argumenty.  

Informáciu vzali poslanci s  nevôľou na vedomie.  

Starostka zverejní odpoveď riaditeľstva SLSP o  zrušení bankomatu na web 

stránke obce a  na infokanály.  

  

Vypracovanie projektovej dokumentácie na rekonštruk ciu kúpaliska  

 

Mgr. Kaštanová –  z výstupu MAS Malohont pre nás vyplynulo, že podľa 

výpočtov MAS mali by sme dostať 161  356 € na rekonštrukciu kúpaliska, ale 

nedostaneme ju, pretože sme sa v  minulosti zriekli Klenovec, Kokava nad 

Rim. a Hnúšťa po 60 tis. € pre malé obce, aby mohli robiť určité projekty ,  

-  teraz už takúto sumu nedostaneme,  

-  ak sa budeme musieť zriecť týchto peňazí ,  budeme to musieť  

rešpektovať, a  potom by sme dostali ale len okolo 100 tis.  € z  MAS-ky, 

-  informovala o výške poplatkov pre MAS,  

-  vodovod sa cez MAS nedá robiť,  

-  MAS bude zasadať koncom mája a  výzva bude asi  vyhlásená skôr,  
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-  bude vyhlásená výzva 74 opatrenie, cez ktoré sme mali robiť kúpalisko,  

ktoré bude stáť veľa peňazí,  

-  mala dotaz na poslancov, že by sme cez MAS o pravili športovú halu 

a peniaze, ktoré sme odsúhlasili pre športovú halu, aby sme použili  

na kúpalisko, 

-  my si  už teraz odčerpáme peniaze,  

-  my sme si stanovili  priority a  vy ich prosím pripomienkujte:  

1. rekonštrukcia športovej haly  

2. revitalizácia verejných priestranstiev,  

3. ja by som tam dala aj opravu studní  

4. rekonštrukciu tržnice  

5. rekonštrukcia kultúrneho domu (javisko, osvetlenie)  

6. cyklotrasy –  ale to je v nedohľadne  

 

Ištók  –  pripomienkoval nefunkčnú elektriku počas GMFS.  

Mgr. Kaštanová  –  to by sme poriešili vlastným i  zdrojmi.  

Ing. Struhár  –  studne by sa mohli  urobiť aj z  vlastných zdrojov,  

Po prerokovaní poslanci navrhli nasledovné poradie priorít:  

1.športová hala  

2.kultúrny dom  

3.studne 

4.tržnica  

5.Starý pľac  

Mgr. Kaštanová  –  informovala o vybudovaní verejného ohniska.  

-  telefonovala som s  pracovníčkami MAS, ktoré ju informovali  o  tom, že 

nie je to isté, ale ak by bola vyhlásená 74 to sú športoviská a  tam by 

nám vyšla, či hala,  resp. kúpalisko,  

-  ak by išla výzva, budeme musieť schvaľovať spoluúčasť,  

-  teraz pôjdu výzvy pre podnikateľov,  poľnohospodárov, farmárov, 

cestovný ruch, lesákov ,  dávajú financie na propagáciu,  

Ing. Struhár  –  mal dotaz, či sa už na budúci rok začne s  rekonštrukciou 

kúpaliska, a je možnosť čerpania úveru,  

-  treba robiť kúpalisko v  etapách,  je to služba  pre občanov,  
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Mgr. Kaštanová  –  uvidíme, ako nám vyjde rezervný fond a  bude nám treba aj  

riešiť vodovody,  

-  to je pekné, čerpať úver,  že idú aj  podielové dane, ale treba sa pozrieť  

aj na to,  že obciam sa zvyšujú kompetencie,  

-  hygiena nepovolí otvoriť kúpalisko, ak tam nebude zabezpečené všetko, 

to sa nebude dať urobiť po etapách,  

Štefánik  –  najskôr urobme jednu vec a  potom druhú,  

-  ak si máme zobrať úver 400 tis.  €,  už sa potom nič v  obci neurobí,  

-  kúpalisko je otvorené 2 mesiace v roku, treba tam platiť zamestnancov,  

Ing. Trnavský  –  ak dostaneme 100 tis.  € do 1 roka musíme to zariadenie 

otvoriť,  aby sa splnil i podmienky MAS,  

-  ak bude treba dáme objednávku,  

-  dáme vypracovať cenovú ponuku na vypracovanie projektovej 

dokumentácie na rekonštrukciu kúpaliska.  

Ištók  –  len aby sme vedeli , čo všetko požaduje hygiena.  

Po prerokovaní uvedeného bodu prijali  poslanci uznesenie číslo  84/2019 ,  

ktorým zobrali na vedomie vypracovanie projektovej dokumentácie na 

rekonštrukciu kúpaliska.   

 

Mgr. Kaštanová –  informovala poslancov, že ju oslovila riaditeľka ZŠ s  MŠ 

Klenovec s  tým, že :  

-  nás požiadajú o  dotáciu na plavecký výcvik  

-  budú musieť prijať novú kuchárku  

Informáciu vzali poslanci na vedomie.  

 

Rozpočtové opatrenie č.  3 v  zmysle § 14 ods. 2 zákona č.  583/2004 Z. z. 

o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy v  z.n.p.  

 

Ing. Lojková –  predložila poslancom na prerokovanie rozpočtové opatrenie č.  

3 v zmysle § 14 ods. 2 zákona č. 583/2004 Z. z. o  rozpočtových pravidlách 

územnej samosprávy v  znení neskorších predpisov  
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-  písm. a) –  presun rozpočtovaných prostriedkov v  rámci schváleného 

rozpočtu, pričom sa nemenia celkové príjmy a  celkové výdavky  

 

Programová 

štruktúra  

 

Funkčná klas if ikácia  

 

Ekonomická klas if ikácia   

 

Zmena  

  322 001 –  Kapi tálové  

t ransfery zo  ŠR -  Komposté ry  

-58  900 €  

  312 001 –  Bežné t ransfe ry zo  

ŠR  -  Kompostéry  

+  58  900 €  

4 .  1  06 .2 .0  –  Rozvoj  obce  700 –  Kapitálové výdavky –  

dvere  dom smútku  

- 240 € 

4 .  1  08 .4 .0  –  Náboženské  

a iné  spoločenské  

s lužb y  

600 –  Bežné výdavky –  

výmena dverí  

+ 240 € 

6 .  1  06 .2 .0  –  Rozvoj  obce  700 –  Kapitálové výdavky –  

kompostéry  

-  62 000 €  

6 .  1  05 .1 .0  –  Nakladanie s  

odpadmi  

600 –  Bežné výdavky -  

kompostéry  

+  62  000 €  

SPOLU:   0 €  

-  písm. b) - povolené prekročenie a  viazanie príjmov  

položka 212  003 –  2 560 € ( nájom)  

položka 223  001 –  10 500 € (TKR)  

položka 233 001 –  3 556 € (z predaja pozemkov)  

položka 312  001- 10 000 € (bežné transfery zo ŠR)  

-  písm. c) povolené prekročenie a  viazanie výdavkov  

položka 635 006 –  10 000 € (dvere dom smútku –  3 401,55 €, okná 

fitnescentrum –  6 598,45 €)  

položka 637  004 –  1 996 € (TKR)  

Nakoľko k  uvedenému návrhu poslanci nevzniesli  žiadne pripomienky, dala 

starostka obce hlasovať .  

Hlasovanie: Kto je za schválenie rozpočtového  opatrenia č. 3 v  zmysle §  

                   14 ods. 2 zákona č. 583/2004 Z. z.  o  rozpočtových pravidlách  

                   územnej samosprávy v  z.n.p. podľa predloženého návrhu?  

prítomní 9 Richard Bálint, Milan Čajko, Ing. Štefánia Dovalová, Ing. Tomáš Figuli, Štefan Ištók, Jana 

Mocná, PhDr. Janka Pohorelská, Ing. Pavel Struhár PhD, Martin Štefánik 

za 9 Richard Bálint, Milan Čajko, Ing. Štefánia Dovalová, Ing. Tomáš Figuli, Štefan Ištók, Jana 

Mocná, PhDr. Janka Pohorelská, Ing. Pavel Struhár PhD, Martin Štefánik 

proti 0  

zdržal sa 0  
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K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č. 85/2019 ,  ktoré 

tvorí prílohu k  tejto zápisnici .  

 

13.Diskusia 

 

Ištók –  mal dotaz na natiahnutie čiar na  parkovisku pred činžákom,  

-  občania na starom Sídlisku pripomienkujú množstvo žiab na kúpalisku, 

ich kŕkanie a  zápach .  

Ing. Struhár  –  mal dotaz na vlastníkov rodinného domu vo dvore Eleny 

Beňovej a  Eleny Ďurikove j  ,  nakoľko neobývaný rodinný dom je v  dezolátnom 

stave,  na čo poukazujú vlastníci susedných nehnuteľností .  

Čajko  –  informoval, že touto neriešiteľnou situáciou sa zaoberali aj  

v stavebnej komisii ,  ale nakoľko je tam niekoľko vlastníkov, ktorí nie sú 

schopní predmetnú si tuáciu riešiť je ťažko zasahovať do vlastníckych práv.  

 

Nakoľko nebolo viac príspevkov do diskusie , starostka obce diskusiu ukončila 

a predseda návrhovej komisie ešte raz prečítal schválené  uznesenia.  

 

Po ukončení riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva sa uskutočnilo 

neverejné zasadnutie poslancov ohľadom riešenia ďalšieho fungovania 

obecnej políc ie v obci.   

Na záver starostka obce Mgr. Zlata Kaštanová poďakovala poslancom za 

účasť  na zasadnutí obecného zastupiteľstva a zasadnutie  ukončila. 

 

 

                                                                               Mgr. Zlata Kaštanová  

                                                                             starostka obce                                                                     

Overovatelia zápisnice:  

Jana Mocná  

Milan Čajko  

 

Zapisovateľka: 

Mgr. Ružena Kováčová 



13 

 

 

 

 

                                             

 

 


